
Kortenberg, 17 januari 2024

Betreft: Advies jeugdraadmet betrekking tot de promotionele steun aan verenigingen

We staanmet de jeugdraad achter de aanpassingen in het reglement voor de promotionele
steun aan verenigingen. Het is heel positief voor de verenigingen dat zij ook gebruik kunnen
maken van de digitale informatiebordenwaarin de gemeente geïnvesteerd heeft. Toch hebben
we bij enkele punten bedenkingen of een vraag naar meer verduidelijking in het reglement:

1. Bij ‘Artikel 1’ onder ‘Activiteiten’ staat er “De te promoten activiteit is van
sociculturele, caritatieve, recreatieve, toeristische, sportieve ofmilieubewuste aard”.

Hierbij vragenwij ons af of dit reglement ook betrekking heeft tot de jeugdhuizen in
Kortenberg. Indien deze niet worden opgenomen in het reglement, dringenwij erop
aan om de activiteiten van jeugdhuizen er mee in op te nemen.

2. Bij ‘Artikel 4’ staat er als voorwaarde beschreven: “..., op voorwaarde dat deze tijdig
werden ingevoerd in de UiTdatabank”.

Hier stellen we voor om ‘tijdig’ te vervangen door een datum. Zoweet elke vereniging
tegenwanneer ze de informatie ten laatstemoeten doorsturen naar de gemeente om
nog in de Gemeentelijke UiTnieuwsbrief vermeld te worden. Een overeenkomstig
principe als bij de inleverdatum van het ‘Gemeentelijk informatieblad Kortenberg’.

3. Bij ‘Artikel 5’ staat er: “De vermelding op de digitale informatieborden kan variëren
van één dag totmaximum14 dagen”.

We vragen ons af wie het beslissingsrecht bezit om de termijn van de vermelding te
bepalen. Is het de aanvrager die meedeelt hoelang hij/zij de vermelding op de
informatiebordenwilt of bepaalt de gemeente dit bij de aanvraag?We vragen hierbij
om deze regel te verduidelijken, waardoor de aanvrager een beter zicht heeft op de
termijn van vertoning.

Daarnaast vindenwij een vertoning van 1 tot 4 dagen niet effectief. Op deze termijn is
het onmogelijk dat de vertoning op de digitale informatieborden een effect heeft gehad
qua bereik naar de inwoners van Kortenberg.

4. In ‘Artikel 5’ staat er geschreven: “Gebruikers kunnen per kalenderjaarmaximaal drie
maal een activiteit op de digitale borden aankondigen”.

Als jeugdraad vragenwij hier om een verhoging naar 4 (of meer) aankondigingen per
jaar. De verenigingen hebben per jaar meer dan 3 ‘grote’ evenementen die van
sociocultureel, caritatief, recreatief, toeristisch, sportief of milieubewuste aard zijn.



Door het aantal te verhogenmoeten verenigingen geen keuzemaken in welke
evenementen ze laten aankondigen op de digitale borden en hebben ze een groter
bereik voor elk evenement. Dit heeft allemaal een positieve invloed op het welzijn van
de verenigingen en indirect ook op het welzijn van de inwoners van Kortenberg.

5. Bij ‘Artikel 5’ schrijft men “Aanvragers kunnen doorgevenwanneer ze hun bericht bij
voorkeur gepbuliceerd zien”.

Bedoelt men hierbij dat men kan kiezen tussenwelke data de vermelding op de digitale
borden zal plaatsvinden of bedoelt men het tijdstip op een dag?

Als jeugdraad vindenwij de inlevertermijn van eenmaand op voorhand een goedemaatregel.
Ook de keuze om een eigen ontwerp temaken voor de digitale borden of dit over te laten aan
de gemeente, vindenwij een goedemaatregel. Het gebruik van de folderrekken en
afficheborden in het Administratief Centrum en in de gemeentelijke Ontmoetingscentra zijn
ook een grote sprong naar meer zichtbaarheid van een evenement.

Naast bovenstaande bedenkingen vindenwij het als jeugdraad een zeer goed initiatief om de
promotiekanalen open te trekken naar de Kortenbergse verenigingen.Wij hopen dat deze
maatregelen een groot effect gaan hebben voor de verenigingen.

Voor de jeugdraad,

Jens Van den Bruele

Voorzitter jeugdraad Kortenberg




